

NEWS RELEASE 7 December 2001

HKEx introduces additional Broker Supplied Systems

Hong Kong Exchanges and Clearing Limited (HKEx) introduced nine additional Broker Supplied Systems (BSS) of AMS/3, the Third Generation Automatic Order Matching and Execution System today (7 December).

Now 165 Stock Exchange Participants are using BSS and HKEx expects more systems to be introduced next year.

BSS are trading facilities developed by Stock Exchange Participants or vendors that enable Stock Exchange Participants to provide electronic trading services to investors through the Internet, mobile phones, and other electronic channels. Investors should note that the service levels of BSS may vary.

A list of the Stock Exchange Participants that took part in today's rollout is attached (in alphabetical order).

* * *

香港交易所推出新一批經紀自設系統

香港交易及結算所有限公司宣布 9 家聯交所參與者於今天(12 月 7 日)推出第三代自動對盤及成交系統(AMS/3)的經紀自設系統(BSS)。

現時共有 165 家聯交所參與者使用 BSS。香港交易所預計明年會有更多聯交所參與者推 出 BSS。

BSS 是由聯交所參與者或系統供應商開發的交易設施,讓聯交所參與者可透過互聯網、流動電話及其他電子渠道爲投資者提供電子交易服務。惟投資者須注意,同樣採用 BSS 的經紀,其所提供的服務水平仍可能會有差異。

隨附於今天推出 BSS 的聯交所參與者名單(按其名稱之英文字母排序)。

* * *

2001年12月7日

Newsrel/204

List of Stock Exchange Participants to introduce BSS on 7 December 於 12 月 7 日推出 BSS 的聯交所參與者名單

Ref No 編號	Broker Name 公司名稱	Firm ID 公司編號
1	Boom.com Limited 寶盛金融服務有限公司	1740
2	Clover Securities Co. Ltd 高鋒證券有限公司	1512
3	EnTrust Securities (HK) Ltd 永昌綜合證券(香港)有限公司	1721
4	Guotai Junan Securities (Hong Kong) Ltd 國泰君安證券(香港)有限公司	1565
5	Hang Tung Securities Ltd 恆通證券有限公司	1199
6	Koffman Securities Ltd 高富民証券有限公司	1603
7	South Capital Brokerage Ltd 南方中天經紀有限公司	1605
8	Taiwan Securities (HK) Co. Ltd 台証證券(香港)有限公司	1463
9	Yicko Securities Ltd 益高證券有限公司	1458